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TAX FREE & 1% - Downtown L.A.
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GINA - South Santa Fe Avenue
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MISTER CARTOON

Viéritable légende du Tattoo, Mister Cartoon (a I'arriere plan sur la premigre image) a gravé a l'encre
noire la peau de célébrités du hip-hop comme Dr. Dre, 50Cent, Eminem, Method Man, Snoop Dogg...
Artiste peintre et graphiste éclectique, il est aussi a l'origine de la marque de vétements Joker Brand,
avec B-Real et Estevan Oriol, et fait partie du groupe Lifestyle, le plus célebre groupe de voitures
customs de LA,

Son shop, le Skid Row Tattoo Shop, est un véritable musée, regroupant quelques-unes de ses pigces
chaisies.

MISTER CARTOON

Alegend in tattoo circles, Mister Cartoon (in the background on the first picture) has inked the skins
of hip hop celebrities like Dr. Dre, 50Cent, Eminem, Method Man and Snoop Dogg. A painter and an
eclectic graphic artist, he also founded the clothing label Joker Brand, with B-Real and Estevan Oriol,
and was part of the Lifestyle group, the most famous group of car customizers in LA.

His shop, the Skid Row Tattoo Shop, is a veritable museum, and showcases some of his favorite pieces.
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RYAN, JO JO & FRANKY - Melrose
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LAP.D, (213 485-4307

ACT & HOMIES - Melrose Avenue
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